

ABOUT US

ORYX WELDING Co. was established in 2015 As 100% Qatari company W.L.L. Under C.R No. 100101 - Municipality License No. 65054 - the establishment of Facility No. 14-6716-00. Since its inception, we committed the highest levels of precision & quality to satisfy all its customers.

OBJECTIVES

Implementation of all industries related to iron & its products with continuous product development to achieve leadership in the Qatar.

SERVICES

1. Mobile caravans manufacturing.
2. Fixed port cabin manufacturing & its types maids rooms, offices & restaurants.
3. Hangars manufacturing for projects.
4. Car & boat trailers manufacturing.
5. Mobile & fixed Oil, diesel & water tanks manufacturing.
6. Steel doors Manufacturing with all kinds.
7. Manufacturing of All types of car & shops umbrellas.
8. Manufacturing of fiberglass templates.
9. Trailers spare parts & its supplies selling.
10. Electric complexes for malls & Electrical generator.

من نحن

تأسست شركة أوركس للحام عام 2015 م كشركة قطرية 100% ذات مسؤولية محدودة تحت ستل تجاري رقم 100101 ورخصة بلدية رقعة رقم 65054 وقيد منشأة رقم 14-6716-00 ومنذ تأسيسها حرصت الشركة على أعلى مستويات الدقة والجودة لإرضاء كافة عملائها

أهدافنا

تنفيذ جميع الصناعات المتعلقة بالحديد ومنتجاته مع التطوير المستمر بالمنتجات لتحقيق الريادة بالسوق القطري

خدماتنا

- 1- صناعة الكرفانات المتحركة.
- 2- صناعة البورت كابين الثابت بأنواعه - غرف نوم للخدم ومكاتب تجارية ومطاعم ثابتة.
- 3- صناعة الهناجر للمشاريع.
- 4- صناعة التبادر المتحركة البرية والبحرية.
- 5- صناعة خزانات البترول والديزل والماء المتحركة والثابتة.
- 6- صناعة الأبواب الحديدية بأنواعها.
- 7- صناعة جميع أنواع مظلات السيارات والمحمولات التجارية.
- 8- تصنيع القوالب الضابرجلاس.
- 9- بيع قطع غيار التبادر ولوازمها.
- 10- عمل المجمعات الكهربائية للمولات وبيع المولدات الكهربائية.

كان وما زال السوق القطري من أهم الأسواق التي تتطلب منافسة عالية وجودة متميزة ومن هنا كان الاهتمام باحتياجات العملاء هو أولى اهتماماتنا حتى نساهم بفعالية في تحقيق رؤية قطر 2030م فمناذ تأسيس الشركة حرصنا على توفير جميع سبل الراحة والرفاهية لعملائنا بدءاً من تصنيع الكرفانات الثابتة والمتحركة، والتبادر البرية والبحرية وخزانات البترول والديزل والماء وتركيب مجمعات الكهرباء والمولدات الكهربائية وأخيراً بتوفير جميع قطع الغيار للتبادر.

وفي الختام لا يسعنا إلا أن نتقدم لكم بجزيل الشكر والتقدير لاختياركم شركة أوركس للحام لتكون رفيقتكم في رحلاتكم واحتياجاتكم المختلفة وببجرد تفكيركم في أي من منتجاتنا ما عليكم سوى الاتصال بنا لتجندوا فريق محترف يلبي كافة متطلباتكم على مدار الساعة.



The Qatari market is still one of the most important markets that require high competition & excellent quality, so paying attention to customer needs is our first interest to contribute effectively in Qatar's vision 2030. Since we started we have been keen to provide our customers with comfort & welfare of starting from manufacturing fixed & mobile caravans, car & boat trailers, oil, diesel & water tanks, fixing Electrical complexes & generators. Finally providing all spare parts for the trailers.

Finally, we would like to thank you for choosing Oryx Welding to be your partner in your journeys & different needs. Once you need any of our products, please contact us to find our professional team that meets all your requirements immediately.